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کارآفرینی در دوران بازنشستگی/ تولیدکننده لرستانی: با ۴ میلیون شروع کردم و به ۷۰
میلیارد تومان رسیدهام

 یکشنبه ۲۸ اسفند ۱۴۰۱ - ۲۳:۴۰ شناسه خبـر : ۱۱۹۸۷۶

مجید جودکی، مصداق ضرب المثل« کار را به کاردانباید سپرد» است. کارآفرینی که پس از بازنشستگی از وزارت
دفاع، با راهاندازی اولین آزمایشگاه کالیبراسیون غرب کشور در دورود توانسته زمینه اشتغال ۵۰ نفر را در

شرکت و پروژهها فراهم کند، او میگوید: اگر فضای ثابتی در اختیار داشته باشم، میتوانم لرستان را به قطب
 ابزار دقیق ایران تبدیل کنم.

مجید جودکی ، متولد ۱۳۵۴ و دارای مدرک کارشناسی ارشد کنترل تجهیزات موج خبر لرستان_نسرین صفر بیرانوند؛ 

است، او سال ۹۰ پس از بازنشستگی با ۴ میلیون تومان اقدام به راهاندازی اولین آزمایشگاه کالیبراسیون غرب کشور

میکند.

مجید جودکی، کارآفرینی است که پس از بازنشستگی از وزارت دفاع، با راهاندازی اولین آزمایشگاه کالیبراسیون غرب

کشور در دورود توانسته زمینه اشتغال ۲۵ نفر در شرکت و ۲۵ نفر را هم در پروژهها فراهم کند. 
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این کارآفرین موفق هدف خود را از راهاندازی شرکت معرفی کالیبراسیون و جایگاه آن در صنعت ، عنوان میکند و

میگوید: در صورتی که فضای ثابتی را در اختیار داشته باشم، میتوانم زمینه اشتغال ۵۰ نفر را فراهم کنم، علاوهبر این

سالانه ۱۰۰ نفر را هم آموزش دهم. با جودکی، مدیر عامل شرکت دانش بنیان مقیاس صنعت که ۵ سال متوالی به عنوان

کارآفرین برتر در حوزه استاندارد انتخاب شده است، گفتوگویی انجام دادهایم که در ادامه میخوانید.

 

شما گفتید که کارمند وزارت دفاع بودهاید، چطور شد پس از بازنشستگی به فکر راهاندازی شرکت افتادید؟

بله، من ۱۵ سال در وزارت دفاع مشغول فعالیت بودم، سال ۷۶ که در وزارت دفاع خدمت میکردم به دلیل معدل بالا برای

گذراندن دوره تخصصی کالیبراسیون به خارج از کشور انتخاب و ۳ سال دورههای تخصصی را طی کردم.

بعد از بازگشت به کشور تا سال ۹۰ که بازنشسته شدم در صنایع دفاع همین کار کالیبراسیون را انجام دادم، زمانی که در

وزارت دفاع مشغول فعالیت بودم جزو تدوین کنندگان استاندارد هم بودم.

زمانی که بازنشسته شدم یک خلا بزرگ را در خصوص کالیبراسیون در غرب کشور احساس کردم، بنابراین به فکر راه

اندازی شرکت افتادم و گفتم چرا از استان خودم شروع نکنم.
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ظرف این سالها زحمت زیادی را متحمل شدم، ماشین زیر پای من سیصد هزار کیلومتر هم کار کرده فقط برای معرفی

شرکت و اینکه متوجه کاربرد کالیبراسیون بشوند.

 

یعنی شرکت دیگری در غرب کشور در حوزه کالیبراسیون وجود ندارد؟ 

خیر ، همانطور که گفتم ما تنها شرکت کالیبراسیون در غرب کشور هستیم و امروز شرکت ما را به عنوان یک برند

میشناسند. ما ابتدا کار را با تاییدیه ملی در غرب کشور شروع کردیم، آن زمان کسی کالیبراسیون را نمیشناخت، برای

ادارات استانهای لرستان، مرکزی، همدان، کردستان و خوزستان دورههای کالیبراسیون را رایگان برگزار کردیم.

به شرکتهای تولید کننده و خدمات دهنده آموزش دادیم تا بتوانیم کالیبراسیون را معرفی کنیم و بگوییم جایگاه آن در

صنعت کجاست. سال ۹۵ حرکت بزرگی را انجام دادیم، توانستیم تاییدیه صلاحیت بین المللی را هم دریافت کنیم، تا

بتوانیم خارج از کشور خدمات ارایه کنیم.

تایید صلاحیت ایزو ۱۷۰۲۵ که بالاترین سطح تاییدیه آزمایشگاه کالیبراسیون کشور و دنیا است.
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در حال حاضر دوازده آزمایشگاه فعال شامل دما، فشار و ابعاد داریم که هر کدام شاخههای متفاوت هستند. در

ارزیابیهای انجام شده شرکت مقیاس صنعت به عنوان سومین شرکت در کشور معرفی شد.

با چقدر شروع کردید؟

سال ۹۰، با ۴ میلیون تومان شروع کردم و اکنون بیش از ۷۰ میلیارد تومان امکانات و تجهیزات دارم. چند نفر مشغول کار

هستند؟ ابتدا با ۵ نفر کار را شروع کردم، اما اکنون ۲۵ نفر ثابت در شرکت مشغول هستند و ۲۵ نفر هم در پروژهها.

جامعه هدف شما، کدام شرکت و یا ارگان است؟ 

قداست، صداقت و مقیاس در تمام زندگی روزمره و برای همه کارخانجات مهم است از طلا فروشی گرفته تا جایگاههای

سوخت و دارو سازی و خوار و بار فروشیهای کوچک. جایی که مقیاس و اندازه در میان باشد ما میتوانیم ورود کنیم،

کسی که قرار است در جامعه امروزی زندگی کند باید علایم استاندارد و تاییدیه غذا و دارو را داشته باشد و این تاییدیه

منوط به تایید شرکت مقیاس صنعت است.
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پس شما به لحاظ بازار با مشکلی مواجه نیستید؟ 

خیر، ما هم اکنون با شرکت گاز استان فارس ، کردستان، همدان قرار داد داریم. سالانه کالیبره کردن تمام طلا فروشیهای

استان لرستان، خوزستان و مرکزی را داریم، کالیبره کردن جایگاههای سوخت را هم که جزو قراردادهای ما است.

پتانسیل و توانمندی شرکت بیشتر از اینها است و قطعا میتواند شرایط بهتری داشته باشد.

یعنی باید چه کاری انجام دهید که شرایط بهتر باشد؟ 

ببینید در حال حاضر ما با مشکل فضا مواجه هستیم، اگر فضای مناسبی در اختیار داشته باشیم میتوانیم ۲۵ نفر دیگر را

به طور ثابت مشغول کنیم. از طرفی با راهاندازی مرکز آموزش و برگزاری دورههای آموزشی سالانه برای ۱۰۰ نفر لرستان

میتواند به قطب ابزار دقیق ایران تبدیل شود.

یعنی الان فضای ثابتی ندارید؟ 

ببینید ما در حال حاضر یک مدرسه را اجاره کردهایم که در شان یک شرکت نیست.
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برای اینکه فضای مناسب را تامین کنید، چقدر هزینه نیاز است؟

۲۰ میلیارد تومان هم برای فضا و هم توسعه تجهیزات نیاز است.

استان حمایتی از شما داشتهاست؟ 

۵ سال به عنوان کارآفرین برتر انتخاب شدم اما استان کمترین توجهی نداشت، شبکه های مختلف تلویزیون از من دعوت

کردند اما استان خودم من را نمیشناسد.

استان مرکزی چندین بار پیشنهاد داد و از من دعوت کرد که در آنجا مستقر شوم اما من دوست دارم در استان خودم

باشم. حالا هم میخواهم با استاندار و معاونت اقتصادی صحبت کنم تا فضای ثابتی را در اختیار من قرار دهند. به نفع

استان است زیرا سودش به خود استان برمیگردد.

اگر پشتوانه مالی داشته باشم در استان تحول قابل توجهی میشود، شرکت مقیاس صنعت به یک هلدینگ تبدیل میشود،

اصلا یکی از مهمترین اهداف و استراتژی من هم تبدیل شرکت یه هلدینگ است.

شرکت شما سطح یک دانش بنیان را دریافت کرده؟ 

ما سطح دو دانش بنیان را داریم، برای دریافت سطح یک متاسفانه اطلاعات را کامل ارسال نکردیم، اگر این کار را انجام

میدادیم قطعا اولین آزمایشگاه و شرکت در استان بودیم که سطح یک دانش بنیان را دریافت میکردیم، اما شرکت تا

اردیبهشت ماه سطح یک دانش بنیان را میگیرد.

به هدفی که داشتید، رسیدهاید؟ 

با توجه به اینکه کالیبراسیون یک صنعت جدید در کشور است و ما ۱۵ نفر بیشتر در کشور نداریم که دورههای تخصصی

را طی کردهاند، کار سخت است. اما خدا را شکر میکنم پس از حدود ۱۰ سال فعالیت ما را به عنوان یک برند

میشناسند.

اگر به سال ۹۰ برگردید، باز هم همین مسیر کارآفرینی را انتخاب میکنید؟
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بله، قطعا حتی اگر شرایط از این هم بدتر باشد، باز هم همین مسیر را انتخاب میکنم، زیرا برای کارم هدف دارم، من

همین الان تمام برنامهریزی و هدف گذاری سال آینده را انجام دادهام، حتی ۶۰ میلیون تومان برای آموزش خودم هزینه

کردهام.

پایان پیام/

 

انتهای پیام/
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